
Referat fra FAU-møte 20.8.19 

  

Tilstede: 

Per M. Grønland (fungerende rektor) 
Pål Ellingsen (FAU-leder) (2K) 
Else Olsen Storesund (6) 
Joakim Grahl Knudsen (1E) 
Anette Undheim (2K) 
Dafne Lemus (5K) 
Anette Storesund (4E) 
Kai Stoltz (6) 
Elin A. Danielsen (7) 
Mailen Nybø (1K) 
Marit Meyer (1K) 
Marthe Finstadsveen (3E) 
Lars J. Cohen (2K) 
Trond Erik Stølås (3K) 
Lena Teigland (4K) 
 

 

 

1. Orientering fra skolen ved Per M. Grønland 

·       Rehabiliteringsjobben av skolebygget etter vannlekkasjene er estimert å være ferdig til 
midten av oktober, men taktekkingen er væravhengig så vi må være innstilt på at dette 
kan ta en del lengre tid. Det er planlagt opprusting av graven, slik at deler av 
skolegården blir stengt av. Skolen jobber for at de planlagte arbeidene ikke skal 
overlappes slik at det går minst mulig ut over plassen til elevene. 

·       Tilsetting av ny rektor: Per M. Grønland er fungerende rektor inntil stillingen blir besatt. 

·       Innemiljø: Det er utarbeidet rutiner for å ivareta innemiljøet på skolen. Til punkt 3: Det er 
ønskelig at det alltid luftes i hvert friminutt, uansett vær. På de kaldeste dagene med litt 
forsiktighet, så det ikke trekkes for mye strøm til oppvarmingen, da dette kan gjøre at 
strømmen ryker i enkelte områder.  

·       Veileder for skolemåltid: For å sikre at skolens praksis ved skolemåltidene er i tråd med 
Helsedirektoratets retningslinjer har skolen og FAU laget en veileder for rutiner under 
måltidene. FAU er enige i at innholdet er tilfredsstillende, og vil evaluere hvordan dette 
fungerer i praksis gjennom skoleåret. Et innspill kom her til de som er skeptiske til at 
måltidene inneholder undervisning; På grunn av at måltidene også defineres som 
undervisningstid har læreren anledning til å utvide tiden elevene får til måltidet. Det er 
minimum 25 min. Slik vil det være rom for at elevene får spise ferdig i sitt tempo. 



  

2.  Kulturtilbud i SFO 

·       FAU har bestilt et nytt, spennede kurs med blåseinstrumenter: ”Kom, spell, 
blås”. Dette har påmelding og begrensede plasser, kommer på nyåret. Mer 
info kommer. 

·       Dragegjengen: Krohnengen Skole er eneste skole i Norge med eget 
spelemannslag med folkemusikk (hardingfele) og –dans! De er 26 elever og 
kan ta imot flere interesserte. Tilbudet er til 1.-7.klasse i SFO-tiden, og er en 
flott måte å bli kjent med folkemusikkmiljøet. De har konserter og kjekke 
aktiviteter som pizzafest, dragedisco og turer, blant annet til Mikkelparken på 
sjokoladekappleik! På Facebook ligger et arrangement: Dragegjengen - 
invitasjon til nye felespelarar, som holdes 30.sept. Del det gjerne! 

  

3. Konstituering av nytt FAU 

·       Pål Ellingsen fortsetter som FAU-leder. I ledergruppen er også Marthe 
Finstadsveen fra Eventyrskogen og Trond Erik Stølås fra Krohnengen. 

  

4. Arbeidsgrupper 

 SFO-arbeidsgruppe: Anette Undheim, Anette Storesund 

 Invitere med SFO-leder Monica Storvik til gruppemøte. 

-       en sak å følge opp på er rutiner for inn- og utkryssing av elevene. 

-       FAU ønsker en dagsoversikt over hva elevene gjør i SFO-tiden + 
bemanningen. 

-       Det er ønskelig å ha et klassemøte i forkant av møtet mellom FAU og 
SFO for å lufte saker slik at det som tas opp ikke bare er mindre 
”viktige” enkelttilfeller, men saker der en bør vurdere praksisen. 

-       Til alle: Se gjennom og vurdere innholdet i årsplanen til SFO. 

  

 Trafikk: Lars, Pål 

 - Det blir trafikkaksjonsuke i år også, mer info kommer. 

 Julemarked: Dafne, Marthe, Else 

 17.mai: Kai, Trond Erik, Marit, Pål 

 Hittegods: Lars 



  

5. Møteplan 
 
FAU-møter er en tirsdag i måneden, Pål setter opp tider. 

Arbeidsgruppemøtene og møter for ledergruppen kommer i tillegg. 

Informasjon vil bli delt på den interne facebooksiden som Pål har sendt lenke til, men all 
viktig informasjon kommer på epost i tillegg. 

På google docs-lenken Pål sendte finnes masse ressurser fra tidligere arrangementer, 
kjekt å ha til planleggingen. 

  

6. Bybaneprosjektet 

Representanter fra FAU har deltatt på befaring med de som skal utarbeide en rapport om 
hvilke premisser som legges til grunn for de ulike løsningene som er skissert for 
trasévalg. FAU var fornøyd med å få gitt mange gode innspill og de opplevde å bli lyttet 
til. 

  

Referent: Marit Meyer 

 


